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We willen jullie meenemen in de totstandkoming van SV Groningen.  
 
Bram en Frank hadden beiden het geluk dat zij van jongs af aan in aanraking kwamen 
met poolen/snookeren bij familie thuis. 
Misschien is hier al de droom ontstaan ooit een eigen loca�e te hebben om te 
kunnen snookeren. In ieder geval bleek dat het hebben van een eigen loca�e buiten 
de horeca een geschikte manier is om de jeugd bij de sport te betrekken. Als 
volwassenen kwamen we elkaar tegen op het werk en raakten we toevallig over deze 
gedeelde liefde voor de sport in gesprek, maar ook over de problemen die er bij de 
sport spelen. 
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• Wat opvalt t.o.v. andere sporten is dat er maar 2 verenigingen in heel 
Nederland zijn, SV Utrecht en SV De Ronde Venen. Daarbuiten verloopt het 
allemaal op horecagelegenheden. Er is dus weinig snooker in georganiseerd 
verband, zeker in het noorden. 

• Bestaande ini�a�even doen wat ze al�jd deden (NNRS, Cue, Tas). Dat is prima, 
maar daardoor niet eenvoudig voor (jeugd)spelers om ergens te beginnen. 

• Weinig aanbod ook vanuit de KNBB, maar dit kan ook pas wanneer er lokaal 
meer spelers zijn. 
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Ding Junhui snooker academy (Sheffield, 18 tafels) 
 
Vanwege de vergrijzing in de sport ontstond het idee van een vereniging. Zo bleef de 
sport niet beperkt tot een enkele jeugdspeler met een eigen tafel, maar zouden 
jongeren met lee�ijdsgenoten kunnen snookeren in een veilige omgeving. Tegelijk 
konden volwassenen 24/7 op het beste materiaal uit het noorden spelen, serieus 
trainen en geen tafelhuur van 9/10 euro per uur hoeven te betalen. 
 
Deze droom herkennen velen van jullie waarschijnlijk wel. Sterker: er zijn in het 
verleden ook al verschillende ini�a�even geweest die dat aantonen en ons hebben 
geïnspireerd.  
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We moeten iets doen.  
Iets waar jeugd op af komt, anders ster� de sport een langzame dood. 
 

 
We zijn gestart met trainingen geven in Tasmania en Cue Ac�on. De opkomst van de 
eerste training was niet heel bemoedigend. 
 
Bovenstaande is een foto van onze eerste training, 2 trainers, 2 cursisten. Maar het 
enthousiasme was er niet minder om van beide kanten en zo hebben we Jorg leren 
kennen. Hier gaf hij aan wellicht wel een eigen tafel te willen kopen maar vroeg hij 
ook wat onze droom was; de sport nieuw leven inblazen d.m.v. een vereniging dat 
toegankelijk is. 
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Een �jdje later bleek de Sport en Cultuurhopper trainingen alsnog een succes en na 
een jaar hadden we ongeveer 30 mensen kennis laten maken met de keusport. Dit 
waren dus zowel kinderen als volwassenen die voor dat moment nog nooit een keu 
hadden vastgehouden. 
 
Veel mensen hadden de behoe�e naar meer, er werden reguliere trainingen gestart 
en toernooien georganiseerd. Tijdens de zomerstop van 2022 is er een officiële 
vereniging opgericht via de notaris en het KvK. 
Inmiddels worden er ook trainingen gegeven aan studenten die via de ACLO zich 
kunnen aanmelden. We hebben vrijgezellenfeestjes en bedrijfsuitjes georganiseerd, 
scholen ontvangen. Met dank aan ondersteuning vanuit jullie: 
- Hilbrand die keus beschikbaar hee� gesteld 
- Siebrand die de website hee� neergezet 
- Marco, Bram A., Gert-Jan, Gabriel die introduc�etrainingen geven 
- Berend met het bezoeken van loca�es en tekeningen maken 
En nog veel meer ini�a�even die volgen 
En niet te vergeten Cue Ac�on waarmee we dit hebben kunnen blijven doen.  
 
Laat voorop staan dat we met dit ini�a�ef niet willen concurreren met de 
snookercentra, een deel van de mensen die we ac�veren zal ook niet bij de 
vereniging willen en we blijven wat ons betre� training geven op beide loca�es om 
zo zoveel mogelijk mensen in aanraking te brengen en te zorgen dat er niet meer 
snookertafels weggaan maar juist meer bijkomen! 
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htps://youtu.be/7S19SpY5YDA 
 
We zijn al een hele �jd opzoek naar een loca�e, waar 4 tafels passen, centraal 
genoeg zodat je er de fiets kan komen, maar ook zodat mensen met de auto of OV 
makkelijk kunnen komen. Het liefst zouden we er ook verder kunnen groeien in de 
toekomst. Het is las�g om een plek te vinden met onze wensen in de huidige 
vastgoedmarkt, met 60 à 70 euro per m2 per jaar zit je echt aan de bodem van de 
markt te vissen. We hebben 5 bezich�gingen gehad welke het om verschillende 
redenen niet zijn geworden. We hebben jullie allemaal verzameld omdat we nu wel 
een loca�e op het oog hebben. Ten oosten van de stad, in het bedrijventerrein aan 
de Ulgersmaweg, Zoals jullie zien is dit binnen de ring. 

Klik hier voor de 
YouTube video van de locatie 

https://youtu.be/7S19SpY5YDA
https://youtu.be/7S19SpY5YDA
https://youtu.be/7S19SpY5YDA
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Dan hebben we een ruimte die er op dit moment zo uitziet, hier passen in de huidige 
staat 2 tafels, MAAR… 
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Als we de muren aan de rechterkant weghalen dan passen er vier. Herkenbaar aan 
de opstelling in SV Utrecht. Hierbij hebben we gerekend met 1,70 rondom en 132-
156 tussen de tafels. Dit is ruimer dan Cue Ac�on ter vergelijking. Helaas is deze 
loca�e niet verder uitbreidbaar. 
Met 4 tafels redt SV Utrecht het ook met 50 leden. 
De verhuurder hee� al aangegeven de verbouwing niet te willen doen, maar 
mochten wij het sloopwerk doen dan hoeven we het niet in de originele staat terug 
te brengen. Hiervoor wil hij wel dat we er minimaal 3 jaar in blijven. 
Dit vinden we best lang, maar nog niets is defini�ef, daarom willen we jullie 
raadplegen. 
 
Vervolgens willen we er tapijtegels in zeten en door bijvoorbeeld 4snooker (onder 
de kenners wel bekend van de tafels in Zaandam maar ook de European masters 
etc.) vier snookertafels laten zeten zodat we de beste tafels hebben van het 
noorden en kunnen concurreren met de andere centra in het land. 
We hebben ook een offerte opgevraagd bij 4snooker 
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Behoorlijk aan de prijs 

 
Maar er zijn mogelijkheden waarbij de gemeente ons zou steunen, dit is een van de 
voordelen van een vereniging. Laat voorop staat dat de steun niet defini�ef is, hier 
hebben we volgende week (13-09) een gesprek over met de gemeente. Het zou 
merkwaardig zijn als de gemeente onze sport niet ondersteunt en anderen wel, maar 
dit is ook het imago waar we mee te maken hebben. Het moet gezien worden als een 
serieuze sport. Mocht de gemeente akkoord gaan kunnen ze ons per jaar matchen 
tot 7000 euro. 1 december kunnen we dan het pand betreden. We zijn benieuwd 
naar jullie reac�e op dit alles. 
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Met deze kosten en opbrengsten kunnen we rekening houden. 
Dan blij� er nog een gat van 21.600 euro wat door contribu�es dient worden te 
voldaan. 
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Ons doel is dat er ook een comfortabele reserve wordt opgebouwd om eventueel 
uitbreiding e.d. te kunnen financieren. Zo willen we een toekomstbestendige 
vereniging neerzeten. We willen ons daarom richten op 45 euro per maand. Waarbij 
er nog wel kor�ngen zullen zijn voor specifieke doelgroepen (volgende slide) 
 

 
De mo�va�e achter de vereniging is snooker nieuw leven in blazen, dan hebben we 
bij de jeugd te beginnen. We hopen dat deze kor�ngen daarvoor zorgt. Nogmaals we 
staan open voor input. Wat ons betre� zijn kinderen alleen welkom onder 
begeleiding van een ouder of trainer. We willen niet de situa�e hebben waarbij een 
minderjarige zelfstandig in het pand aanwezig is. 
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Naast de contribu�es zijn er mogelijkheden om het tot stand komen van deze 
vereniging verder te ondersteunen. Laat voorop staan dat, bij voldoende leden, 
Frank, Jorg en Bram de tafels neer gaan zeten. Toch zijn er verder mogelijkheden om 
de omstandigheden te verbeteren en hiervoor willen we graag ook naar jullie kijken. 
Poten�ële zaken die we kunnen realiseren: 
- professionele verlich�ng 
- verwarmde tafels 
- zonnepanelen (met subsidies) om de stroomkosten te drukken 
- camera systemen om wedstrijden en trainingen terug te kunnen kijken 
En nog veel meer. Video: obliga�es

Klik hier voor de 
YouTube video van de locatie 

https://www.youtube.com/watch?v=vCE_rpe1qpM
https://www.youtube.com/watch?v=vCE_rpe1qpM
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Elke vorm naast vrij trainen zorgt voor verminderde beschikbaarheid om vrij te 
kunnen spelen, we hopen hiermee een balans te hebben gemaakt. 
In SV Utrecht hebben ze geen reserveringssysteem voor de tafels en dat gaat goed, 
er is een natuurlijke balans, we kunnen een reserveringssysteem wel ac�veren op de 
website mocht dat nodig zijn. Maar we kunnen in de toekomst wel met NNRS in 
gesprek gaan om het eens te proberen. 
 
Wel een idee erbij: 
- wedstrijden huiscompe��e: zelf een moment plannen 
- eredivisie of andere teamcompe��e: vast moment 
- trainingen: vast moment 
- vrij spelen: reserveringssysteem 
- toernooien: misschien, maar hee� nadelen. 
 
Minderjarigen: in principe alleen aanwezig met ouders of als er een ac�viteit is waar 
jeugdleden zijn toegelaten zoals (jeugd-)trainingen en (jeugd)-wedstrijden en  
(jeugd-)toernooien.  
 
Er zijn nog een aantal zaken die we moeten uitwerken, dit kunnen we allemaal niet in 
deze presenta�e doen. Zaken waar we aan denken zijn:  
- VOG voor alle trainers 
- Als er minderjarigen in de loca�e aanwezig zijn mag er geen alcohol gedronken 
worden. 
- Hierover volgt meer overleg indien nodig. 
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Hierover ontvangen alle aanwezigen en niet-aanwezigen een mail deze week. 
Link om inten�e door te geven: htps://forms.gle/S8DYxdBGLawYKzQs7 
 

 

https://forms.gle/S8DYxdBGLawYKzQs7

